
بدون عنوان

شماره پرسش: ۲۶۴۰۴

تاریخ ارسال پرسش: ۰۶:۰۶:۵۳ ۱۳۹۸/۱۱/۱۴

متن پرسش

با سلام و خدا قوت خدمت استاد محترم. سوالی که هست اینه که آیا اثر دیدن نامحرم در تلویزیون یا

در کوچه و خیابان فرق می کند؟ این توجیه که تصویر زنده نیست دلیل می شود یا خیر؟ تحریک فرق

نباید داشته باشد. متاسفان خیلی ها در کوچه و خیابان به نامحرم نگاه نمی کنند اما در تلویزیون به

زنان نامحرم راحت نگاه می کنند.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در آن حدّ که تلویزیون پخش میکند، از حضرت امام قبلاً استفتاء شد و

فرمودند اگر بدون لذت نگاه شود، اشکال ندارد. موفق باشید


